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- Juf Silvia komt de MR versterken (als opvolger van juf Afke). 
- Mogelijkheden aanpakken verkeersveiligheid zijn nihil vanwege status beschermd 

stadstoezicht. Zodra de vergunning van het schoolplein rond is, zal gekeken worden naar de 
(on)mogelijkheden om de ingang schoolplein ter hoogte van het zebrapad te verplaatsen. 

- Opvangen van verzuim gaat goed, dit wordt onderling opgepakt. Door het ‘systeem’ van 
lesgeven kennen de leerkrachten alle kinderen. Goede stagiaires zijn hierbij waardevol. 

- BHV en EHBO wordt bovenschools bijgehouden. De Steven heeft  5 BHV-ers. 
- Kinderen kunnen al op het schoolplein spelen, nog een paar puntjes de “i’.  

Er komt nog een flessenactie via de Albert Heijn voor bv. aanschaf picknickbanken. 
 


